

# CASCADES CLUB

squash section  
RR 3 WAKEFIELD, QUÉ.

issue of debentures

## \$ 100<sup>00</sup>

émie des obligations

N<sup>o</sup>. \_\_\_\_\_

The CASCADES CLUB INC. ( Squash Section ) for value received acknowledges it is indebted and promises to pay to the issuee at such time or date ( two years maximum ) as may be fixed by the Board of Directors, upon surrender of this debenture, the sum of one hundred dollars ( \$100.00 ) of lawful Canadian money.

This debenture is one of an issue of unsecured debentures authorized by the Board of Directors, issued in denominations of one hundred dollars ( \$100.00 ).

This debenture is to be held by a member of the CASCADES CLUB INC. only and is not transferable,

Dated at \_\_\_\_\_

In witness thereof the debenture is signed by the President and Treasurer of the CASCADES CLUB INC.

this \_\_\_\_\_ day of \_\_\_\_\_ 19

ISSUED TO \_\_\_\_\_

Le CLUB CASCADES INC. ( Comite du Squash ) pour valeur reçu reconnait qu'il est obligé et promet de payer à la personne dont le nom apparait ci-dessous, à la date qui sera déterminée par le Conseil d'Administration ( maximum deux ans ), sur presentation de cette obligation la somme de cent dollars ( \$100.00 ) en monnaie Canadienne.

Cette obligation enest une d'une série d'obligations non garantie, autorisée par le Conseil d'Administration et émie en denominations de cent dollars ( \$100.00 ).

Seul un membre du CLUB CASCADES INC. à droit a cette obligation et la vente de celle-ci est illegal sauf à un membre. Cette obligation est non-transferable.

Date à \_\_\_\_\_

En temionage de ceci le CLUB CASCADES INC. est signé par le président et le trésorier ce \_\_\_\_\_ jour de \_\_\_\_\_ 19

ÉMIE A \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
treasurer/trésorier

\_\_\_\_\_  
president/président